

EC PACK INDUSTRIAL LIMITED

Unit 608, 6/Floor, Albion Plaza, No.2-6 Granville Road, TST, Kowloon, Hong Kong.
Tel: (852) 2957 8208 Fax : (852) 2957 8202 E-Mail: hk@ec-packing.com

Turbojet Hong Kong Airport – Macau/Shenzhen Sailing Schedule

乘客須知 PASSENGER REMINDER

機場噴射飛航 TurboJET Sea Express

(只適用於香港國際機場中轉乘客 For Hong Kong International Airport transit passengers only)

機場噴射飛航櫃位截止登記時間

澳門 / 深圳碼頭:

· 開航時間前30分鐘

香港國際機場:

· 開航時間前60分鐘 (需要托運行李)

· 開航時間前30分鐘 (毋須托運行李 或 使用行李直掛服務)

使用空海直掛行李服務之乘客:

· 乘客須於開航前最少30分鐘到達香港國際機場 - 機場噴射飛航登記櫃位。乘客使用服務前, 請先向旅行社及航空公司查詢最新資料。

航空公司的最短接駁時間

乘客須於航機出發前2小時到達海天客運碼頭辦理登機手續。

乘客使用機場噴射飛航服務前, 請預先查詢有關可於海天客運碼頭辦理登機手續的航空公司資料。

TurboJET Sea Express Counter Check-in Closing Time

Macau / Shenzhen ports:

· 30 minutes before sailing time

Hong Kong International Airport:

· 60 minutes before sailing time (with checked baggage)

· 30 minutes before sailing time (without checked baggage or with airline tag through baggage)

Passenger with Air-To-Sea Tag Through Baggage Service:

· Passengers should arrive at HKIA-TurboJET Sea Express Check-in Counter at least 30 minutes prior to sailing time. Passengers should also check with their travel agents and airlines for updated information before using this service.

Airline Minimum Connection Time

Passengers should arrive at the SkyPier 2 hours before flight departure for airline check-in procedure.

Passengers should check for the airline check-in facilities at SkyPier before using TurboJET Sea Express service.

免費托運之行李

普通位: 不超過20公斤 豪華位: 不超過30公斤

往來加拿大及美國之乘客

· 每位最多2件行李
· 每件不超過32公斤

於海天客運碼頭內目前只有國泰航空及聯合航空提供辦理前往美國之登機手續。

備注: · 長、闊、高總和不超過158厘米 (62吋)。

· 海空轉駁乘客超出之行李收費為每5公斤港幣20元。

· 空海轉駁乘客可免費托運一件行李(美國及加拿大乘客則為兩件), 超出之行李收費為每件港幣30元。

Free Check-in Baggage Allowance

Economy Class: 20 Kg Super Class: 30 Kg

Passengers traveling to/from Canada or from U.S.

· Baggage may not exceed two pieces per passenger
· Each piece of baggage may not exceed 32 Kg

Airline check-in service at SkyPier for passengers traveling to the United States is applicable to Cathay Pacific Airways and United Airline only.

Remarks: · The sum of length, width and height may not exceed 158cm (62inches).
· Weights exceeding the free allowance will be charged at HK\$20 per every 5 kg for sea-to-air passengers.
· Each air-to-sea passenger is entitled to one piece of check-in baggage free of charge (2 pieces for passengers from U.S. and Canada). Each piece of excess baggage will be charged at HK\$30.

噴射飛航 TurboJET

豪華位乘客可享有免費輕便食物、報刊、冷熱飲品、優先登岸、享用候船室及一件高爾夫球袋免費托運服務(有關行李服務收費詳情, 請參閱各行李服務櫃位之收費表或致電行李服務中心 (852) 2859 3401)。

Each Super Class passenger is entitled to enjoy complimentary light meal, newspapers, hot and cold beverages, priority disembarkation, use of VIP Waiting Lounge and check-in one piece of golf bag free of charge (for details of luggage service charges, please refer to the tariff list posted at all Luggage Check-in Counters or contact Luggage Services Centre at (852) 2859 3401).

乘客須持有效旅行證件及當地口岸入境簽證, 落地簽證可於福永碼頭辦理(辦公時間至下午五時)。

Passengers must hold valid travel document & China visa. Landing visa application is available at Fu Yong Ferry Terminal (Office closes at 5:00pm).

香港國際機場 (赤鱗角) ↔ 澳門 Hong Kong International Airport ↔ Macau

船期表 Sailing Schedule

赤鱗角 HKIA ⇒ 澳門 Macau	澳門 Macau ⇒ 赤鱗角 HKIA
1150	1000
1530	1300
1815	1640
2115	1930

赤鱗角 HKIA ⇒ 澳門 Macau

	豪華位 Super Class	普通位 Economy Class
成人 Adult	\$280	\$180
小童 (2至12歲以下) Child (2 to below 12 yrs old)	\$210	\$135
小童 (2歲以下) Child (below 2 yrs old)	\$140	\$90

澳門 Macau ⇒ 赤鱗角 HKIA

	豪華位 Super Class	普通位 Economy Class
成人 Adult	\$300	\$200
小童 (2至12歲以下) Child (2 to below 12 yrs old)	\$230	\$155
小童 (2歲以下) Child (below 2 yrs old)	\$160	\$110

香港國際機場 (赤鱗角) ↔ 深圳 Hong Kong International Airport ↔ Shenzhen

船期表 Sailing Schedule

赤鱗角 HKIA ⇒ 深圳 Shenzhen	深圳 Shenzhen ⇒ 赤鱗角 HKIA
1215	0820
1400	0945
1500	1115
1615	1330
1730	1510
1945	1620
	1830

赤鱗角 HKIA ⇒ 深圳 Shenzhen

	豪華位 Super Class	普通位 Economy Class
成人 Adult	\$330	\$230
小童 (2至12歲以下) Child (2 to below 12 yrs old)	\$255	\$180
小童 (2歲以下) Child (below 2 yrs old)	\$175	\$125

深圳 Shenzhen ⇒ 赤鱗角 HKIA

	豪華位 Super Class	普通位 Economy Class
成人 Adult	\$350	\$250
小童 (2至12歲以下) Child (2 to below 12 yrs old)	\$270	\$195
小童 (2歲以下) Child (below 2 yrs old)	\$185	\$135

· 以上票價以港幣計算並已包括港幣50元乘客服務費。
· 澳門往香港國際機場(赤鱗角)航線票價包括港幣20元離境稅及服務費。
· 香港國際機場 ↔ 深圳票價包括港幣20元燃油附加費。

· The above fares are quoted in HK dollar and include HK\$50 passenger handling fee.
· Fares for Macau to HKIA include HK\$20 departure tax and fees.
· Fares for HKIA ↔ Shenzhen route include HK\$20 fuel surcharge

*Information from Turbojet.: <http://www.turbojet.com.hk>